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I n ter p ela cj e mi g d 47t "sesyi n e
l. proszg o informacjg, ile wydano decyzji zazalEcie pasa drogcwego na

lokalizacjg reklam w Z0Z0 r. Jakie korzy$ci finansowe dla miasta lub jednostki

organizaiyjnej dziatajqcej w jego imieniu wptynEly z fdutu reklamy w 2A20r'

2. Mieszkari.y, ni. tylko naszeg6 miasta wnoszq krylyczne uwagi na temat

zdegrado*"n"go 
"noaniru 

pny wyisciu gl6wnym cmentarza komunalnego'

zlokalizowanego na Pinczaiie. Kiedy planowana jest jego naprawa, lub

pmebudowa na bardziej estetyczn4 kostkg bmkowq'

3. Kierowcy poruszaiqty tig ulicq Planty, skarzq sig na liczne wyboje na odcinku

od ul. Wiejskiej do ul. Kaliskiej.
4. Po raz kolejny pro*"E, o naprawg jezdni p6lnocnej ulicy wroniej na odcinku od

ul. Okmei do-ronda przy Tesco. Ar* wczeSniejszego uzupelnienia ubytk6w w

jezdni spowodowal jej degradaci Q,pr/-ezco naprawa bgdzie macz4co dro2sza'

5. Ponownie w imieniu mieszkaric6w proszg, o wybudowanie pol4czenia osiedla

przy ul. witgi z ulic4 Brzezinowe.\it'ystarczy wykona6 kr6tki odcinek ulicy

Cienistej oa-Uicy tr-ubinowej do ulicy Brzezinowej' W tej sprawie mieszkaicy

tych ulic zloryli p€tycjg.
Fro*rg o zaplanowr;i;i wykonanie remonhl parkingu przed Zakladem

Karnym przy ul.Bartnicki"i. Uotnu tutaj zastosowad technologig wykonawcz4

zp$.beiono*ych azurowanych tak jak wykgnalo jego niewielk4 czEi;6'

riora o udroinienie odwodnienia ga przejgciu dla pieszych w ulicy

Mtynarskiej pnl' zbiegu z ulicami Sw. Antoniego i Chmieln4 'P',y nawet

najmniejs ,y;hopadach deszczu tworz4 siE um kafu2e nie do pokonani apl7ez

pieszych.
W w;iryku z gwahou.nym atakiem ntrry w fym roku, mieszkaficy Michelina

prosz? o chociaZ rpo*dy"^e odinietenieprzezsfuiby miejskie ich ulic

osiedlowych nie zaliczinych do wykazu zimowego utrzymania ulic' Jest to

du2y i uciqztiwy problernzwl aszczaprzy intensywnych opadagh Sniegu'

Proszg o piduni. chociazby przypusiczalnego terminu przebudoyV' lub

remontu zdegrodowanej jezdni nu *rlo"t"wskiej z:lporze- Cry dgfirynsowanie z

ministerstwa infrastrukiiry z11lSr.tego zadania w kwocie okolo 4 mln' zl'

bgdzie dotrzymane.
t0.Pioszg o informacjg, jakie jest op6znienie wwykonaniu tak zwanego

,, Cenirum Przesiadko*.go" na dworcu autobus0wym przy ul. Okrzei'

Jednocze$nie proszg o *liiadnienie, czy opoinienia w wykonaniu tego zadani1

bEdq negatywnie skutkowaty dla rczliczeh finansowych.
Z powaianiem

7.

&

9.


